

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Januar/Februar - Nikolaikirche (Nikolai Church)



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Wednesday Movie Nights - A Tour through German Literature: Nikolaikirche (Nikolai Church)

We are pleased to present to you our next movie in the **A Visual Tour through German Literature** film series.

We will be showing the following film this **Wednesday, February 11, 2015**, at **6pm** in the **Goethe-Institut Library**:

Nikolaikirche (Nikolai Church)

Director: Frank Beyer, colour, 133 min., 1995

Leipzig 1987: The individual gestures of revolt against the state are becoming more and more apparent. The Monday prayers in the St. Nicholas Church are attended by an increasing number of people. The state reacts by trying to intimidate the people, expulsion from the party and other repressive measures. On October 9, 1989, the Leipzig locals achieve a decisive victory. The head of Leipzig state security declares: "We have reckoned with many things, but not with candles and prayers!"

A film adaption of the eponymous novel of Erich Loest, which was published as well in 1995.

Free admission!

Date: Wednesday, February 11, 2015

Time: 6:00pm

Venue: Goethe-Institut Philippinen Library

G/4-5/F Adamson Center

121 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

For more information on the film series visit our website: [A Visual Tour through German Literature](#)

For more information on the film visit our movie page: [Nikolaikirche \(Nikolai Church\)](#)

Contact: +632 8405723 to 24
schools@manila.goethe.org

Have Fun!



Filmabend - Eine Reise durch die Deutsche Literatur:

Nikolaikirche

Wir freuen uns, Ihnen unseren nächsten Film in der neuen Filmreihe **Eine Reise durch die Deutsche Literatur** vorzustellen.

An diesem **Mittwoch, 11. Februar 2015**, um **18 Uhr** wird der folgende Film in der **Bibliothek des Goethe-Instituts** gezeigt:

Nikolaikirche

Regie: Frank Beyer, Farbe, 133 Min., 1995

Leipzig 1987: Die einzelnen Schritte des inneren Widerstandes gegen den Staat werden immer spürbarer. Die Montagsgebete und Fürbitten in der Nikolaikirche ziehen immer mehr Menschen an. Der Staat reagiert mit Drohgebärden, Parteiausschlüssen und repressiven Maßnahmen. Am 9. Oktober 1989 erringen die Leipziger Bürger dennoch einen entscheidenden Sieg. Der Leiter der Staatssicherheit erklärt: "Wir haben mit allem gerechnet, nur nicht mit Kerzen und Gebeten!"

Nach dem gleichnamigen Roman von Erich Loest, der ebenfalls 1995 erschienen ist.

Eintritt frei!

Datum: Mittwoch, 11. Februar 2015

Uhrzeit: 18.00 Uhr

Ort: Goethe-Institut Philippinen Bibliothek

G/4-5/F Adamson Center

121 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

Mehr Informationen zur Filmserie finden Sie auf unserer Website: [Eine Reise durch die Deutsche Literatur](#)

Mehr Informationen zum Film finden Sie auf unserer Filmseite: [Nikolaikirche](#)

Kontakt: +632 8405723 bis 24
schools@manila.goethe.org

Wir wünschen Ihnen viel Spaß!

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Um von der GImanila-Lis-Mailingliste abbestellen, schicken Sie bitte eine Email mit einem leeren Betreff und "abbestellen GImanila-Lis", geschrieben im Körper zu lyris@lists.goethe.de